

2011年pets3口语指导每日一练(8.11) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/645/2021\\_2022\\_2011\\_E5\\_B9\\_B4pet\\_c88\\_645283.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022_2011_E5_B9_B4pet_c88_645283.htm) 2011年下半年公共英语考试已经进入到

冲刺备考阶段，在此，为了帮助各位考友突破口语，百考试

题站点编辑为各位整理了系列口语练习题，希望考生朋友们

能够认真备考。 Are you interested in participating in the work of the Student Union? Give your reasons. Yes, of course. It has a lot of advantages through working in the Student Union. We have more

chances to make friends with different people. We have the opportunity to learn a lot of things we cannot learn from our books.

We can learn how to deal with different people, and how to solve

different problems. Above all, working in the Student Union is a

precious chance to develop managerial skills. And I think this is very important in modern society. 相关推荐：

[#0000ff>2011年pets3口语指导每日一练\(8.10\)](#)

[#0000ff>2011年pets3口语指导每日一练\(8.9\)](#)

[#0000ff>2011年pets3口语指导每日一练\(8.8\)](#) 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

[www.100test.com](http://www.100test.com)